
 

  
 

 

 

Referat fra hovedstyremøte tirsdag 28.06.2022 kl.19.00 
Til stede: Silje Askvik, Bjarne Bekkeheien, Trond Knutsen, Stian Skarbøvik, Kris Georgsen, 
Torgeir Erfjord, Gry Lea Knutsen, Toini Underhaug, på teams: Viktor Andersson  

 

25/22 Godkjenning av innkalling og referat 

• Innkalling godkjent.  

• Referat fra 24.05.2022 godkjent. 

26/22 Økonomi 

• Gjennomgang av økonomirapporter og anledning til spørsmål.  

 

               27/22 Mulighetstudie håndballarena 

• Styret ser positivt på at det gjennomføres et forprosjekt i regi av Risa AS for å utrede 
mulighetene for ombygging/utbygging av eksisterende anlegg for å oppnå elitelisens og 
forbedre fasilitetene. 

• Alle henvendelser og forslag stiles til Byggekomiteen som ble opprettet på årsmøtet.  
  

28/22 Bygging av fotballhall   
 

• Styret forholder seg til årsmøtevedtaket og administrasjonen bes om å sørge for 
søknadsprosess m.v i samarbeid med fotballgruppa.  

• Nye Loen AS bør etter styrets oppfatning stå som tiltakshaver. 
Etterskrift: Det tinglyses en erklæring som angir at Nye Loen AS har rett til å forestå 
oppføring av fotballhallen på Nærbø idrettslag sin eiendom.   
 

 
29/22 Orientering fra AU 
 

• AU orienterte styret om håndtering av en pågående sak. 
 

30/22 Eventuelt 
 

• Administrasjon planlegger for ekstraordinært årsmøte til høsten. 

• På ekstraordinært årsmøte velges ny leder i fotballen og igangsetting av fotballhall-prosjektet 
vedtas. 
 

 

 


